

# bá Lind®



Präzisionsdrehteileherstellung  
und Technolgieedesign

Precision components manufacturing  
and technology design



**Bá Lind GmbH.** ist ein mittelständisches Unternehmen. Unser Hauptprofil ist die Herstellung von Präzisionsteilen, Technologieplanung, Herstellbarkeits- und Konstruktionsplanung, Montage. Wir bieten direkte (OEM) und indirekte (Tier) Teileversorgung an. Kundenstamm: Automotive, Bahn Industrie, Maschinenbau, Luftfahrt Industrie, Gas Industrie, Gebäudetechnik und Industriautomation. Unsere Aktivitäten werden an sechs Produktionsstandorten mit ISO 9001:2015, IATF 16949 2016, ISO14001:2015 Zertifizierung durchgeführt. Wir bieten unseren Kunden 35 Jahre Fertigungserfahrung auf einer Gesamtproduktionsfläche von 25.000 m<sup>2</sup> mit 350 hochmodernen Maschinen.

**Bá Lind Ltd.** is a medium-sized company. Our main profile is the manufacturing of precision parts, technology planning, feasibility and construction planning and assembly. We offer direct (OEM) and indirect (Tier) parts supply. Customer base: automotive, railway, machine, aeronautical, gas, industries, building technology and industrial automation. Our activities are carried out at six production sites with ISO 9001:2015; IATF 16949 2016; ISO14001:2015 certification. We offer our customers 35 years of manufacturing experience on a total production area of 25.000 m<sup>2</sup> with 350 state-of-the-art machines.







Die Hauptziele der Bálind Kft. umfassen nachhaltige Entwicklung, Umweltbewusstsein, Reduzierung von CO<sub>2</sub>-Emissionen und maximale Reduzierung der Umweltbelastung. Die Energieversorgung der gesamten Produktionsprozesse – Produktion, Heizung, Beleuchtung – wird vollständig aus erneuerbarer Energie aus unserem eigenen Solarkraftwerk gedeckt. Wir verfügen über das Umweltmanagement-Zertifikat ISO 14001/2015 und eine „Green Energy“-Zertifizierung.

The primary goals of Bálind Kft. include sustainable development, environmental awareness, reduction of CO<sub>2</sub> emissions and maximum reduction of environmental impact. The energy supply of the entire production processes – production, heating, lighting – is covered from fully renewable energy from our own solar power plant. We have ISO 14001/2015 environmental management certificate and a “Green Energy” certification by a third party.

